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 Protokół nr 140/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 września 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 139/2022. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 139/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 139/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Starosty 
Działdowskiego w sprawie poprawienia stanu technicznego drogi gruntowej w miejscowości 
Grądy (gmina Rybno).  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że przedmiotowy ciąg komunikacyjny o długości 1 439 mb 
zlokalizowany jest na obszarze dwóch powiatów, z czego na terenie powiatu nowomiejskiego 
jest to odcinek o długości 1 181 mb, w tym 598 m to obszar Nadleśnictwa Lidzbark (Skarb 
Państwa). Droga rozpoczyna swój bieg od drogi gminnej w Grądach i kończy na drodze gminnej 
w Kiełpinach. Nie stanowi więc uzupełnienia sieci dróg powiatowych. Wyjaśniła, że z informacji 
które posiada wynika, iż droga będzie wykonana z kruszywa łamanego i będzie o szerokości    
3,5 m. Dodała, że na terenie gminy Grodziczno jest usytuowany odcinek o długości 583m, 
koszt wykonania inwestycji na tym odcinku wyniósłby około 260 000 zł. 
Pan Starosta stwierdził, że powiat nie wchodził nigdy w inwestycje, które nie były powiatowe. 
Ponadto dodał, że niestety powiat nie posiada środków na ten cel. 
Członkowie Zarządu przychyli się do stwierdzenia pana Starosty. 
 
Pismo Starosty Działdowskiego stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem Przedsiębiorstwa 
Drogowo-Budowlanego z Brodnicy w sprawie zmiany terminu wykonania zadania pn. 
„Budowa drogi powiatowej Nr 1273N Ostrowite – gr. woj. (Górale).  
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że Przedsiębiorstwo Drogowo-Budowlane wykonuje powyższą 
inwestycję. Dodała, że firma wystąpiła z wnioskiem o przedłużenie terminu wykonania robót 
do dnia 15.11.2022r. Nadmieniła, że firma powołuje się na niekorzystne warunki 
atmosferyczne: intensywne opady deszczu, które spowodowały niesiąknięcie gruntów oraz 
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uniemożliwiły prowadzenie robót ziemnych. Ponadto kolejnym problemem były utrudnienia 
związane z pozyskaniem materiałów, opóźnienia w dostawach materiałów oraz nagły odpływ 
pracowników od podwykonawców. Poinformowała, że przesuniecie terminu spowoduje 
wydłużenie realizacji zadania o 46 dni, termin wykonania zadania był zaplanowany do               
30 września 2022r. 
Pan Buliński zapytał, czy przedłużając termin wykonania zadania wychodzimy poza 12 miesięcy 
jeśli chodzi o realizację inwestycji. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że nie, ponieważ umowa była zawarta 1 marca 2022r. 
Wyjaśniła, że jeżeli chodzi o finansowanie zadnia w ramach Polskiego Ładu przy zmianie 
terminu wymagana jest zmiana promesy aplikacyjnie przez system. Dodała, że okienka 
płatnicze otwierają się 15 i 25 dnia każdego miesiąca.  
Pan Starosta stwierdził, że wnioskodawca nic nie pisze o wzroście cen materiałów. Dodał, że 
kwestię przedłużenia terminu należy omówić z radcą prawnym. 
Pani Robaczewska poinformowała, że kara umowna za każdy dzień opóźnienia wynosi 5 384 zł, 
co daje łącznie kwotę 247 664 zł za 46 dni opóźnienia. Wyjaśniła, że kary umowne nie 
stanowią w całości dochodu powiatu. 
Pan Buliński stwierdził, że jeżeli się kary umowne należą to trzeba je bezwzględnie pobrać. 
Dodał, że albo są przesłanki do tego, aby aneksować umowę, bo są obiektywne argumenty na 
to, żeby firmie przedłużyć termin, albo nie. Jeżeli nie ma tych przesłanek to są bezwzględnie 
kary. Pan Buliński zgodził się z tym, iż istnieje ryzyko zawnioskowania o waloryzację, dopłatę 
do tego kontraktu. Stwierdził, że w przygotowanym aneksie dotyczącym przesunięcia terminu 
powinien być paragraf, który stwierdza jasno, iż firma nie rości od powiatu żadnego, 
dodatkowego wynagrodzenia. Dodał, że albo firma podpisze o takiej treści aneks albo nie 
podpisze. Jeśli firma nie podpisze takiego aneksu to należy naliczyć kary umowne. Nadmienił, 
że firma przedstawia argumenty, które w jego ocenie są obiektywne. 
Pani Robaczewska stwierdziła, że jeżeli chodzi o powyższy zapis w aneksie to musi się w tej 
kwestii wypowiedzieć radca prawny. 
 
Wniosek Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego stanowi załącznik nr 4. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani J. Robaczewskiej – 
dyrektor ZDP w sprawie dodania do planu robót Zarządu Dróg Powiatowych zadania pn. 
„Wykonanie nakładki w km 6+925-6+970 drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto 
Lubawskie-Mroczno-Słup”.  
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że miedzy Gwiździnami a Mrocznem, przy skrzyżowaniu na 
Mroczenko mamy do czynienia z zapadnięciem jezdni. Wyjaśniła, że po ostatnich opadach 
deszczu doszło do utworzenia pięciocentymetrowego uskoku i doszło do rozszczelnienia 
nawierzchni. Stwierdziła, że konieczne jest sfrezowanie nawierzchni i nałożeni nakładki na 
całej wysokości. Ponadto dodała, że wykonanie tej nakładki jest konieczne i niezbędne przed 
okresem zimowym. Nadmieniła, że uszkodzony odcinek drogi jest oznaczony, jak również jest 
tam zastosowane ograniczenie prędkości. Poinformowała, że zostały wysłane przedmiary do 
dwóch firm, najtańsza oferta szacunkowa wykonania powyższej inwestycji wynosi 42 700 zł. 
Pan Buliński stwierdził, że jeżeli jest taka konieczność to należy wykonać naprawę nawierzchni. 

Zapytał co z realizacją zadań, z których zostaną przesunięte środki, a mianowicie z: 

„Przebudowy mostu w ciągu drogi powiatowej nr 5500N na rzece Drwęca w Nowym Mieście 

Lubawskim” (wykonanie dokumentacji technicznej – 21 350 zł) oraz „Przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1250n na odcinku Brzozie Lubawskie – Mroczno” (wykonanie dokumentacji 
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technicznej – 21 350 zł). Zapytał czy powyższe zadania nie zostaną wykonane skoro z nich 

ściągamy środki. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o powyższe zadania to było zaplanowane 

wykonanie dokumentacji. 

Pan Buliński stwierdził, że przez rok czasu z tymi inwestycjami się nic nie dzieje. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że w tej chwili po rozstrzygnięciu przetargów będzie trzeba 

poszukać środków na realizację zadań. 

Pan Buliński stwierdził, że w związku z powyższym należałoby zdjąć powyższe inwestycje z 

budżetu. 

Pani Robaczewska stwierdziła, że można przystąpić do pierwszego etapu wykonania 

dokumentacji jeszcze w tym roku. Ponadto pani Robaczewska dodała, że jeżeli chodzi o 

wykonanie nakładki na drodze powiatowej Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup to jest 

to rozwiązanie doraźne, ponieważ jest tam potrzebna stabilizacja nasypu, która nie wiadomo 

czy zamknęłaby się w kwocie 300 000 zł. 

 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 

Wniosek pani J. Robaczewskiej stanowi załącznik nr 5. 
 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji  projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
w sprawie ustalenia na 2023 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie.  
 
Pani Robaczewska zaproponowała, żeby konsultacje projektu uchwały Rady Powiatu odbyły się 
w terminie od 23.09.2022r. do 29.09.2022r., natomiast spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi odbyłoby się 27.09.2022r. Dodała, że wysokość stawek wynika z cennika jaki 
obowiązuje na terenie miasta za parking płatny pojazdów. Natomiast koszty holowania 
pojazdów wynikają z umów obowiązujących w tym roku i są zwiększone o wskaźnik wzrostu 
cen i usług przyjęty do budżetu na rok 2023. 
Pan Buliński zapytał ile było w tym roku usuniętych z dróg pojazdów. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w tym roku było pięć pojazdów, w tym za cztery pojazdy 
otrzymano zwrot kosztów. Dodała, że został tylko jeden pojazd, który ma rozpoczętą 
procedurę przepadku mienia. Poinformowała, że koszty przechowywania pojazdu są często 
znacznie większe niż wartość danego pojazdu. Dlatego osoba, która takiego pojazdu nie 
odbiera ma naliczane koszty przechowywania. Niestety jednostka nie posiada informacji 
odnośnie właścicieli pojazdów, można jedynie poprosić Policję o ustalenie właściciela pojazdu i 
przekazanie jej informacji o przechowywaniu takiego pojazdu. 
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2023 rok wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 6. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,     
M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
w sprawie ustalenia na 2023 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów 
pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że jeżeli chodzi o termin konsultacji projektu uchwały to 
jest taki sam jak przy poprzedniej uchwale. Dodała, że przy tej uchwale są przyjęte 
maksymalne stawki wynikające z obwieszczenia Ministra Finansów w sprawie maksymalnych 
opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2023. 
Wyjaśniła, że stawka za usunięcie obiektów pływających, które nie są ponadgabarytowe jest 
ustalona zgodnie z zawartą umową z wykonawcą usługi, zwiększoną o wskaźnik wzrostu cen i 
usług przyjęty do budżetu na rok 2023. Nadmieniła, że w tym czasie kiedy obowiązuje 
powyższy przepis nie usuwano żadnych statków i obiektów pływających. 
/na posiedzenie Zarządu wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 2023 rok wysokości opłat za usuwanie 
statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie stanowi 
załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. (Kąciki)  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o zgodę na dysponowanie nieruchomością przez 
Energa – Operator S.A. z Gdańska w obrębie geodezyjnym Kąciki, na cele budowlane związane 
z lokalizacją linii kablowych SN 15kV oraz  złącza kablowego SN 15kV. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Energa Invest stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. (Ostrowite)  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o zgodę na dysponowanie nieruchomością przez 
Orange Polska S.A. z Warszawy, w obrębie geodezyjnym Ostrowite, na cele budowlane 
związane z lokalizacją infrastruktury telekomunikacyjnej wraz z przyłączem energetycznym. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Wniosek Orange stanowi załącznik nr 9. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. (Jamielnik)  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że jest to wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością 
przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie, w obrębie geodezyjnym Jamielnik, na cele budowlane 
związane z „Rozbudową drogi gminnej nr 181060N ulica Królowej Jadwigi w Jamielniku ”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 10. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z petycją w sprawie 
sprzeciwu dla zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego rooming-in w Nowym 
Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że wpłynęła petycja mieszkańców dotycząca sprzeciwu dla 
zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego rooming-in w Nowym Mieście Lubawskim. 
Dodała, że petycja posiadała braki formalne, ponieważ pod listami osób, które podpisały się 
pod petycją nie było wskazania, iż osoba która podpisała się pod petycją jako reprezentant 
mieszkańców może reprezentować te osoby. Wyjaśniła, że wystosowane zostało do 
reprezentanta pismo o uzupełnienie braków formalnych w terminie 7 dni oraz pouczenie, iż w 
przypadku braku uzupełnienia petycja pozostanie bez rozpatrzenia. Nadmieniła, że braki 
formalne nie zostały uzupełnione. W związku z powyższym wysłane zostało pismo do 
reprezentanta petycji, że pozostaje ona bez rozpatrzenia. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższej kwestii. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Petycja stanowi załącznik nr 11. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim.                                   
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/ 
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że w dniu 6 września złożona została oferta na realizację 
powyższego zadania przez stowarzyszenie Uniwersytet Trzeciego Wieku w trybie 
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pozakonkursowym. Dodała, że oferta została umieszczona na tablicy ogłoszeń, stronie 
internetowej Starostwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej w dniach od 8 września do       
15 września. Poinformowała, że w tym czasie nie wpłynęły żadne uwagi do oferty 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Dodała, że proponuje się dotację na realizację zdania w 
wysokości 400 zł (całkowity koszt zadania 500 zł, wkład własny stowarzyszenia 100 zł). 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany Uchwały XXX/202/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 29 kwietnia 2021 r.  w sprawie wyrażenia zgody na udział Powiatu Nowomiejskiego w 
projekcie pn. „Akademia samorządowa: Dostępność plus - podlaskie i warmińsko-
mazurskie”.  
 

Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana dotyczy zmiany realizacji terminu projektu do 
30.12.2022r. Dodała, że pierwotny termin był do 31.05.2022r., natomiast przedłużył się okres 
realizacji powyższego projektu. Wyjaśniła, że w ramach projektu są organizowane szkolenia z 
zakresu dostępności. Ponadto wykonano przegląd procedur w zakresie dostępności jeżeli 
chodzi o Starostwo Powiatowe. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana                      
B. Kurowskiego - Dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie zabezpieczenia środków na rok 
2023 w wysokości 4 500 000 zł z przeznaczeniem na dokapitalizowanie szpitala.  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim/ 
 
Pan Kurowski poinformował, że analogicznie, jak w zeszłym roku jest podana kwota w 
wysokości 4 500 000 zł do budżetu na rok 2023. Dodał, że przyszłość jest niepewna, ponieważ 
jest wzrost między innymi energii elektrycznej. Dodał, że do tej pory szpital płacił 30 000 zł 
miesięcznie za prąd. Ponadto wzrastają ceny towarów i usług. Nadmienił, że zdaje sobie 
sprawę z tego, iż możliwości finansowe powiatu są ograniczone i na zaproponowaną we 
wniosku kwotę liczyć nie można, ale apeluje o to, żeby jakieś kwoty zabezpieczyć w budżecie. 
Poinformował, że zobowiązania wymagalne na dzień dzisiejszy wynoszą 1 126 000 zł. 
Stwierdził, że w pewnym momencie taka sytuacja może spowodować, że nie uda się utrzymać 
ciągłości pracy szpitala ze względu na chociażby niezapłacone rachunki. Dodał, że sytuacja 
szpitali jest niejednoznaczna i nieklarowna. Ponadto poinformował, że stan urodzeń na dzień 
21.09.2022r. wynosi 22 urodzeń (łącznie od początku roku urodziło się 343 dzieci). 
Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 12. 
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że w podstawie prawnej wkradł się błąd pisarski w ustawie o 
finansach publicznych, powinien być wpisany Dz. U. z 2022r. poz. 1634 ze zm. Szczegółowo 
omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2023. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynem informacyjnym 
Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne stanowią załącznik nr 13. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 
wykonaniu budżetu Związku Powiatów Polskich w pierwszym półroczu 2022r. 
 

Informacja ZPP stanowi załącznik nr 14. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
                                                                                                                      Przewodniczący  Zarządu 
                                                                                                                              Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


